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27.   Anmodning om oprettelse af sag: ønske om støtte til afholdelse af et 
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Sagsnr.: 330-2015-90720               Dok.nr.: 330-2015-656790                                          Åbent 
Kompetence: Byrådet 
  
Beslutningstema 
Byrådsmedlemmerne, Jørn Melchior Nielsen og Thomas Clausen, Enhedslisten, har den 22. november 2015 via 
deres initiativret ønsket, at Byrådet tager stilling til et ønske om støtte til afholdelse af et skolefodboldstævne i UV-
Hallen og i Antvorskovhallen i Slagelse den 4. og 5. marts 2016. 
  
Baggrund 
En gruppe frivillige fra fodboldklubberne B73 og SBI samt støtteforeningen for B73 har til kommunen fremsendt et 
ønske om støtte på 41.200 kroner til ovennævnte skolefodboldstævne, som skal foregå i Slagelse og med 
deltagelse af alle skoler i Slagelse samt Stillinge Skole og Trelleborg Friskole. Der er planlagt deltagelse af 16 hold 
for 5.-9. klasse, både for piger og drenge. 
De ansøgte beløb på 41.200 kroner er til dækning af udgifter til dommere, medaljer til vindende hold, trykning af 
programmer med videre. 
Ansøgerne har fået afslag fra administrationen. 
Enhedslisten ser gerne, at der i Slagelse Kommune også satses på breddeidræt og på ungdomsarbejdet. 
  
Retligt grundlag 
Byrådsmedlemmers ret til at indbringe en sag for Byrådet følger af § 11 i styrelsesloven. 
  
Handlemuligheder 
Ingen bemærkninger. 
  
Vurdering 
Ingen bemærkninger. 
  
Økonomiske og personalemæssige konsekvenser 
Ingen bemærkninger. 
  
Konsekvenser for andre udvalg 
Ingen bemærkninger 
  
Indstilling 
Byrådsmedlemmerne, Jørn Melchior Nielsen og Thomas Clausen, indstiller 
  
  
1.    at at Slagelse Kommune imødekommer ansøgningen om op til 41.200 kroner i støtte til afholdelse af et 
skolefodboldstævne i Slagelse den 4.-5. marts 2016 samt afholder eventuelle yderligere udgifter, der måtte være 
forbundet med arrangementet som følge af krav fra kommunens side. 
  
  
  
  

  



  
Beslutning i Byrådet den 30. november 2015: 
Fraværende:   
Byrådet besluttede at oversende sagen til behandling i Kultur-, Fritids- og Turismeudvalget. 


